
Bakketoppen Barnehages meninger om nytt forslag til Lov om 

barnehager 
 

• Rett til barnehageplass  
Det lyder fantastisk at barn skal ha rett til barnehageplass. Men hva innebærer dette? 

 

 I 2005 gikk regjeringen ut og lovet barnehageplass til alle barn innen 2007. Nå er det 

noen få dager igjen til vi starter på 2008, og fortsatt over 3000 barn står uten 

barnehageplass. Et slikt stort løfte bør kunne holdes. Kommunene har gjort alt de kan 

for å få til dette, men allikevel så er det mange kommuner som sliter med dette løftet. Det 

er mangel på egnede barnehage tomter, bygg og pedagogisk personell. Tør dere virkelig å 

love foreldre at deres barn har rett på barnehageplass? Bør dere ikke ta ett skritt om 

gangen og først sørge for full barnehagedekning (i hele landet – og da spesielt i storbyene) 

før dere gir barn rett til barnehageplass? 

 

 

• Finansiering av barnehagene  

Finansiering av barnehagene bør være øremerkede tilskudd pr barn under tre år og over tre 

år. Dette gir alle barn samme finansiering fra stat og kommune enten de er privat eller 

kommunal. Kan vi virkelig stole på å få den støtten vi trenger og har krav på dersom det er 

kommunene som forvalter disse pengene? I vår kommune er det stadig nedskjæringer og 

sparing som oftest går utover barnehagene og eldre omsorg.  

 

• Ellers 

Ellers vil jeg støtte meg til brevet som Ann Elisabeth Valaas, Styrer i Haugtussa barnehage i 

Bjugn, har skrevet. Jeg anbefaler alle å lese dette brevet. Hun nevner mange viktige elementer vi 

står overfor daglig i barnehager. Jeg er helt enig med deg Valaas!  
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